
Protokół nr 30/17 

z posiedzenia Komisji Budżetu 

i Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska  

odbytego w dniu 21 lipca 2017 r.  
 

Wspólne posiedzenie komisji otworzył Pan Jan Szmuda – Przewodniczący Komisji 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska, który powitał członków komisji i zaproszonych gości. 

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

proponowany porządek obrad: 

 

Omówienie spraw bieżących dotyczących działalności gminy.  

 

Do porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag i został przyjęty 

jednogłośnie przez wszystkich członków komisji. 

Następnie Przewodniczący poszczególnych Komisji przystąpili do zatwierdzenia 

protokółów z poprzednich posiedzeń. Do przedstawionych protokołów nie wnoszono uwag 

i zostały przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Sławomir Stępnik – Przewodniczący Komisji Budżetu, który 

nawiązał do wpisu dokonanego przez radnego na jednym z portali społecznościowych dot. 

zaniedbanej murawy na stadionie w Widawie.  

W odpowiedzi na powyższe radny o którym mowa wyżej stwierdził, że jego wpis nie uderzał 

ani w Radę Gminy, ani w Wójta Gminy, ale miał sygnalizować potrzebę zatrudnienia na 

stadionie osoby, która czuwałaby nad utrzymaniem tego obiektu w należytym stanie.  

Do powyższego odniósł się również Ryszard Bruzda – Przewodniczący Rady Gminy, który 

oznajmił, że takie działanie nie miało żadnego sensu, mogło wyrządzić więcej szkody niż 

korzyści.  

Następnie członkowie komisji udali się w teren, aby ocenić stan zaawansowania prac na 

budowie przedszkola oraz planowane miejsce budowy chodnika w Rogóźno. Po dokonanych 

oględzinach radni stwierdzili, że pracownicy GZUK nie mogą brać odpowiedzialności za 

wykonanie chodnika na skarpie, bo zgodnie z planowanym porozumieniem w sprawie Powiat 

wykonałby projekt budowy, a gmina Widawa byłaby wykonawcą tych robót i ich gwarantem. 

W tym miejscu Wójt dodał, że wątpliwym staje się fakt bezpieczeństwa dla użytkowników 

tego chodnika, gdyż wg projektu kończyłby się on w rowie. Dodał, że będzie rozmawiał w tej 

sprawie z władzami Powiatu, aby wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich o wyrażenie 

zgody na budowę chodnika przy drodze wojewódzkiej i połączenie go z chodnikiem 

wojewódzkim.  

W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt oznajmił, że rozstrzygnęły się niektóre z ogłoszonych 

przetargów na realizację zaplanowanych inwestycji, dodał, że podpisana została umowa na 

budowę drogi Wola Kleszczowa – Kąty, drogę w Korzeniu. Kontynuując dodał, że 

rozstrzygnięty został przetarg na budowę dróg na osiedlu w Widawie. W tym miejscu Wójt 

oznajmił, że budową drogi na osiedlu była zainteresowana tylko jedna firma, ale kwota przez 

nią wskazana przewyższa nasze zabezpieczenie finansowe w budżecie.  

Wobec tego Pan Wójt oznajmił, że Rada Gminy musi zdecydować, czy godzi się na 

przesunięcia w budżecie, aby móc zrealizować budowę dróg osiedlowych w Widawie. Dodał, 

że trzeba się zastanowić, czy dokładamy z budżetu gminy 380 tys. zł, czy rezygnujemy z 

kwoty 1.300 tys. zł, które możemy dostać w ramach dofinansowania. W tym miejscu Pan 

Wójt zaznaczył, że rezygnacja z tej inwestycji może zaprzepaścić to działanie na wiele 

kolejnych lat, gdyż otrzymanie dofinansowania w przyszłości nie jest gwarantowane. 

Kontynuując temat Pan Wójt przypomniał, że w tym przedsięwzięciu gmina już poniosła 

koszty związane z przygotowaniem projektu. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt 



przypomniał, że pozostaje również do zrealizowania budowa drogi w Rudzie, dodał, że 

przetarg już jest rozstrzygnięty i wyłoniony został wykonawca.  

Poinformował również, że trwają prace związane z budową przedszkola, dodał, że dzisiaj 

zostaje wylewana betonowa płyta, której powierzchnia wynosi 1000 m
2 

, grubość 25 cm i po 

okresie 10 dniowym firma zacznie wznosić mury. W tym miejscu Pan Wójt zapewnił, że na 

przedszkole otrzymamy spore dofinansowanie, dodał, że w przyszłym roku będziemy 

występować o dofinansowanie na jego wyposażenie.  

Pozostając w temacie spraw bieżących Pan Wójt poinformował, że pozyskaliśmy znaczną 

część środków finansowych na zakup samochodu ciężkiego dla OSP Widawa, poza tym 

oznajmił, że została podpisana umowa na dofinansowanie budowy wodociągów na terenie 

gminy. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt poinformował, że przygotowywana jest 

informacja dla sołectw dot. kwoty funduszu sołeckiego na rok przyszły, dodał, że zgodnie z 

obowiązującym wzorem do wyliczenia wysokości funduszu kwota ta znacznie wzrosła i 

globalnie na przyszły rok trzeba wyodrębnić ok. 100 tys. zł więcej niż w obecnie . 
 

W związku z wyczerpaniem tematyki zaplanowanej na dzisiejsze posiedzenie, Pan Jan 

Szmuda – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska podziękował 

wszystkim radnym za udział w spotkaniu i zakończył obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna 
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